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      Annotation

    
        
          В статье анализируется сотрудничество КНР и РФ со странами-участницами по этой инициативы.  В соответствии с целью исследования были выделены следующие задачи:  1.	Исследовать исторический аспект «Великого Шёлкового пути», выявить его связь с «Экономическим поясом Шёлкового пути»; 2.	Рассмотреть теоретический аспект стратегии «Один пояс – Один путь»; 3.	Выделить основные направления сотрудничества РФ и КНР в рамках инициативы «Пояса и Пути»; 4.	Определить перспективы стратегии «Один пояс – Один путь». В выпускной квалификационной работе представлены результаты «Один пояс – Один путь». Китай и Россия давно поддерживают это сотрудничество. Все страны участвуют. Благодаря более глубокому пониманию и пониманию различных стран Инициатива «Один пояс – Один путь» станет более амбициозной и принесет пользу большему количеству людей.
        

        
          The article analyzes the cooperation of the PRC and the Russian Federation with the participating countries on this initiative.  In accordance with the purpose of the study, the following tasks were identified: 1.	To investigate the historical aspect of the Great Silk Road, to identify its relationship with the Economic Belt of the Silk Road; 2.	To consider the theoretical aspect of the strategy “One belt – One way”; 3.	To single out the main areas of cooperation between the Russian Federation and China within the framework of the “Belts and Ways” initiative; 4.	To determine the prospects of the strategy "One belt – One way." In the final qualifying work presents the results of "One belt – One way." China and Russia have long supported this cooperation. All countries are participating. Thanks to a deeper understanding and understanding of different countries, the Belt and Road Initiative will become more ambitious and will benefit more people.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 4
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





